
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 33. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 listopada 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Coraz powszechniej producenci samochodów przestawiają produkcję na wytwarzanie pojazdów zasila-

nych energią elektryczną. Jest ona gromadzona w ogniwach litowo-jonowych. Ogniwa, jak każdy element, 

zużywają się i podlegają wymianie. W związku z przewidywanym dużym rozwojem w naszym kraju produk-

cji i eksploatacji samochodów elektrycznych będzie przybywać zużytych ogniw litowo-jonowych.  

Proszę o informację, czy jest przygotowywany program bezpiecznej dla środowiska utylizacji opisanych 

elementów aut. 

Jan Maria Jackowski 
 


